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Päevakord: 

1. Ülevaade Spinnakeri regatist, TJK KV-st, Pärnu Sügisregatist 
2. Ülevaade Olümpiaregati testvõistlusest 
3. Ülevaade Purjetamiskoondise tulemustest 
4. Ülevaade OM-klasside MM-ks valmistumisest 
5. RS Feva projekti käekäik ja Tallinn Race 
6. Põhjamaade Noorte MV korraldamise avalduste läbivaatamine 
7. MTÜ SoloSailing EJL liikmeks astumise avaldus 
8. Enn Tammaru kiri Olümpiatule osas 
9. Muud küsimused 

 
1. Ülevaade Spinnakeri regatist, TJK KV-st, Pärnu Sügisregatist 
 
Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate EJL Olümpiapurjetamise Eesti Karika etappidest Spinnakeri regatist, Tallinna Jahtklubi 
karikavõistlustest ja Pärnu Sügisregatist. 
 
Otsus: juhatus otsustas, et karikasarja lõppedes on vajalik teha regattidest kokkuvõte ning koostada tegevuskava, et leida 
lahendusi seni esinenud probleemide vältimiseks. Suurregattide puhul on vaja täiendada võistluse juhtimise struktuuri, samuti 
on vajalikud merevõistlusametnike (raja paigaldajad jne) koolitused talvisel perioodil ja põhjalikum instrueerimine enne regati 
algust kohapeal. 



2. Ülevaade Olümpiaregati testvõistlusest 
 
Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate augustis Weymouthis ja Portlandis toimunud 2012 Londoni Olümpia testregatist. 
Võistluse formaat sarnanes olümpiaregatile – igas klassis oli igast riigist lubatud ainult üks võistleja (lisaks oli RS:X ja 49er 
klassides ka riikide arv piiratud), kõigis klassides sõideti ühes fliidis ning rajad olid samas kohas, kus need saavad olema 2012 
Olümpiamängudel. Eestlastest osalesid Anna Pohlak Laser Radialil, Karl-Martin Rammo Laser Standardil, Deniss Karpak Finnil 
ning Tõnis Haavel ja Lenart Kivistik 49eril. Kõige paremini sõitis Karpak, kes oli hea kõigis oludes ning sai tubli 6. koha, olles 
esimestele tegelikult väga lähedal. Regatt andis hea võimaluse olümpiavete olude ning eeloleva Olümpia korraldusliku poolega 
tutvumiseks.  
 
Otsus: juhatus võttis informatsiooni teadmiseks ja leidis, et Olümpiaregati võimalikult eduka õnnestumise eesmärgil on vajalik 
osalevatele sportlastele korraldada koolitus võistluspaiga olude (hoovused jne) teemal. 
 
3. Ülevaade Purjetamiskoondise tulemustest 
 
Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate Purjetamiskoondise tulemustest käesoleva hooaja rahvusvahelistel suurvõistlustel. Noorte 
seas on märkimisväärsed resultaadid Kätlin Tammiste 1. ja Georg Haudi 2. koht Zoom8 EM-il. Anna Pohlak sai Laser Radialil 
tüdrukute seas ISAF noorte MM-il 7. koha, mis on ka päris hea tulemus. OM-klassides on väga hea Karl-Martin Rammo EM-i 10. 
koht, samuti ka tubli Suveuniversiaadi 4. koht. Deniss Karpak jäi küll EM-il medalisõidust napilt välja ja tuli 11ndaks, aga Eel-
OM-il jättis tema esinemine ja 6. lõppkoht väga hea mulje.  
 
Otsus: juhatus võttis informatsiooni teadmiseks. 
 

4. Ülevaade OM-klasside MM-ks valmistumisest 
 
Peasekretär andis ülevaate detsembris Austraalias Perthis toimuvaks OM-klasside MM-ks valmistumise hetkeseisust. Osalejad: 
Finn klassis Deniss Karpak, Lauri Väinsalu, Harles Liiv; Laser Standard klassis Karl-Martin Rammo, Argo Vooremaa; Laser Radial 
klassis Anna Pohlak, Anne-Mari Luik; 470 klassis on Marjaliisa Umb ja Elise Umb registreeritud, kuid ilmselt siiski ei osale; RS:X 
meeste klassis Johannes Ahun, Henri Kaar, Kevin Jakobson; RS:X naiste klassis Ingrid Puusta; 49er klassis Tõnis Haavel ja 
Lenart Kivistik; Star klassis Alar Volmer ja Nikolai Poljakov; treeneritest Igor Trofymov, Rein Ottoson, Ott Kallas. Võistkonna 
esindaja on Ott Kallas. Väiksem konteiner Rammo paadi ja kaatriga on juba läinud, suurem konteiner ülejäänud varustusega on 
laetud ja dokumendid vormistatud, laev väljub 21.09 ja saabub 06.11. 
 
Otsus: juhatus võttis informatsiooni teadmiseks. 



 
5. RS Feva projekti käekäik ja Tallinn Race 
 
Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate RS Feva projekti arengust ning Tallinn Race regatist.  
RS Feva projekt on üldjoontes hästi käivitunud ja projekti sponsor on hetkel rahul, kuid osade klubide poolt on kahjuks esinenud 
probleeme regattidel kokkulepitud mahus osalemisega, kuna ei ole suudetud alati vajalikul arvul meeskondi komplekteerida. 
Põhieesmärk on, et kõik paadid oleksid võistlustel osalemas ning selle saavutamiseks püüab Eesti RS Feva ja 9er Klasside Liit 
leida koostöös klubidega lahendusi. 
Tallinna Merepäevade raames toimunud Tallinn Race regatt õnnestus hästi, leidis suurt publikuhuvi ning oli RS Feva projekti 
sponsorile hea väljund. 
 
Otsus: juhatus võttis informatsiooni teadmiseks ja leidis, et kindlasti on vajalik edaspidi tagada kokkulepetele vastav RS Feva 
paatide täismahuline regattidel osalemine. 
 
6. Põhjamaade Noorte MV korraldamise avalduste läbivaatamine 
 
Juhatus tutvus 2012 Põhjamaade Noorte meistrivõistluse korraldamiseks laekunud avaldustega. 
 

Otsus: juhatus otsustas kinnitada 2012 Põhjamaade Noorte meistrivõistluste korraldajaks Pärnu Jahtklubi vastavalt laekunud 
avaldusele. 
 
7. MTÜ SoloSailing EJL liikmeks astumise avaldus 
 
Juhatus vaatas läbi MTÜ SoloSailing EJL liikmeks astumise avalduse koos nõutavate lisadokumentidega. 
 
Otsus: juhatus otsustas MTÜ SoloSailing EJL liikmeks vastu võtta. 
 
8. Enn Tammaru kiri Olümpiatule osas 
 
Juhatus vaatas läbi Enn Tammaru kirja Olümpiatule osas. Peasekretär Ott Kallas informeeris juhatust, et Eesti Olümpiakomitee 
esindajatega on antud teemal toimunud ka kohtumine ning EOK on võtnud küsimuses juhtrolli enda kanda. 
 

Otsus: juhatus võttis informatsiooni teadmiseks. 
 



9. Muud küsimused 
 
 - Ants Väinsalu pöördumine seoses EJL kaatri kasutamisega OM-klasside MM-il 
 
Otsus: juhatus kinnitas oma varasemat seisukohta, et EJL kaatri kasutuse jagamine sportlaste vahel on täielikult koondise 
peatreeneri Ott Kallase pädevuses. 
 
 
lõpp: 16:40 
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